
TSR   online  bestyrelsesmøde   8  /  6  -2022  

Tilstede: Dorthe, Katrine, Helene og Maria, 
Fraværende:  Melanie, KrisƟne, Mille  og Sille
Referent: Maria

Status økonomi
Økonomien ser stadig fin ud.

Status rideskole
Nye ponyer ankommet, den ene vil dog ikke acceptere ryƩer på ryggen og den anden har haŌ lidt ondt i
ryggen. Oluf har fået sko på forbenene, det har hjulpet ham rigƟg meget. 
Næste rideskolestævne (slut juni) aĬoldes som noget nyt i springning og med rideskolemesterskab i spring.
Maria sørger for pokal Ɵl vinderen. 
Ponyerne kommer på sommergræs d. 8/7 og retur d. 14/8. Caroline får brug for hjælp, da hun ikke både
kan ride og køre bil samƟdig. Desuden er det noget usikkert med de nye ponyer, som ikke er fuldt ridbare -
måske de skal køres derud. Ingen fra bestyrelsen Ɵl mødet kan hjælpe, da det sker i almindelige arbejdsƟd
på hverdage, måske andre kan hjælpe, evt. rideskoleforældre.

Status ansaƩe
Embla er vikar på rideskolen igen, Helene sørger for kontrakt bliver underskrevet (standardvikarkontrakt).

Status medlemmer
Ingen ændring i medlemssammensætningen siden sidst.
Arbejdsweekend var stor succes, der blev lavet rigƟg meget. Dog var Dorthe helt alene om oprydningen
eŌer endt weekend. 
Bestyrelsen har eŌer flere episoder med uhensigtsmæssig adfærd overvejet opsætning af overvågning på
området. Helene indhenter Ɵlbud på deƩe.
De tomme flasker hober sig op på handicapbadeværelser, de lugter meget. Dorthe og Katrine vil aflevere
dem i slutningen af måneden, når Katrine får mere Ɵd. 
Den  seneste  omgang  klubtøj  har  igen  været  en  succes.  Det  har  været  nemmere  at  overskue,  da
besƟllingerne var over mail – Ɵdligere både Facebook og mail. Maria har lavet blanket på hjemmesiden Ɵl
næste omgang, så besƟllingerne blive ensartet. 

Status stævneudvalg
Maj-stævnerne er gået godt, dog færre startende end ved Ɵdligere stævner. 
Vi har medlem, som er i karantæne fra start af stævner, vi er ikke direkte informeret om deƩe fra DRF,
derfor svært at holde øje med – vi ved ikke hvilken periode karantænen er gældende. Medlemmet er selv
informeret fra DRF. Grundet GPDR regler kan vi ikke få flere oplysninger, og det er derfor medlemmets eget
ansvar at overholde karantænen.
Der planlægges at holde skyggestævne Ɵl oplæring af hjælpere Ɵl stævner – det kunne passende laves
samƟdig med rideskolestævnet. 



Status undervisningsudvalg
RyƩermentalitets-kurset er aĬoldt med succes. Ikke planlagt flere kurser lige nu.

Status arrangementer
26. juni rideskolestævne med rideskolemesterskab i spring (ridehal/baner lukket under stævnet)
8. juli rideskoleponyer på sommergræs – behov for hjælp, kontakt Caroline, hvis du kan hjælpe
14. august rideskoleponyer hjem fra græs – behov for hjælp, kontakt Caroline, hvis du kan hjælpe
September arbejdes weekend – dato aĬænger af om oktober stævnet bliver rykket. 
25. september rideskolestævner (ridehal/baner lukket under stævnet)
1-2. oktober klubstævne (ridehal/baner lukket under stævnet) -dato dog lidt usikker
27. november rideskolestævne (ridehal/baner lukket under stævnet)
3-4. december klubstævne (ridehal/baner lukket under stævnet)
søndag i marts 2023 enkelt arbejdsdag
søndag i april 2023 enkelt arbejdsdag
weekend i sensommer 2023 arbejdsweekend

Lejekontrakt
Kontrakten er  gennemlæst  af  bestyrelsen og  gennemgås  Ɵl  mødet.  Enkelte  reƩelser.  Maria  taler  med
Henrik om disse. 

Eventuelt
Vandingen af udendørsbanen er stadig ikke god, Maria taler med Henrik om deƩe
Lamineringsmaskinen er endnu ikke fundet, Maria leder eŌer den – findes den ikke må vi købe en ny.
Dorthe laver printer/kopi vejledning
Maria indhenter Ɵlbud på ny computer Ɵl rideskolen, da den er meget gammel og ustabil, evt. chromebook,
hvis der kan afspilles musik på lydanlægget med sådan en. 
Den lille hal skal have mere fyld i bunden, Helene taler med Henrik om det, da Henrik allerede har kontakt
med banemanden vedr. rideskoleudendørsbanen.

Næste bestyrelsesmøde: dato afventer


